

本公司董事会及全体董事保证本报告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

卧龙新能源集团股份有限公司

2025 第三季度报告

证券代码:600173 证券简称:卧龙新能源

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

1.公司于2025年1月启动并3月完成收购龙能电力44.90%股权,卧龙新能源90%股权,卧龙新能源51%股权及非电力70%股权事宜。由于合并后合并双方均受控于卧龙新能源全资子公司卧龙电源,本次重大资产重组由卧龙电源根据《企业会计准则第2号-长期股权投资》(企业会计准则第2号)一并编制合并财务报表。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

1.公司于2025年1月启动并3月完成收购龙能电力44.90%股权,卧龙新能源90%股权,卧龙新能源51%股权及非电力70%股权事宜。由于合并后合并双方均受控于卧龙新能源全资子公司卧龙电源,本次重大资产重组由卧龙电源根据《企业会计准则第2号-长期股权投资》(企业会计准则第2号)一并编制合并财务报表。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

1.公司于2025年1月启动并3月完成收购龙能电力44.90%股权,卧龙新能源90%股权,卧龙新能源51%股权及非电力70%股权事宜。由于合并后合并双方均受控于卧龙新能源全资子公司卧龙电源,本次重大资产重组由卧龙电源根据《企业会计准则第2号-长期股权投资》(企业会计准则第2号)一并编制合并财务报表。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.

注:1.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。2.本报告期指本报告季度末3个月期间,下同。

Table with financial data for the third quarter of 2025, including revenue, profit, and other metrics.